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Inspreektekst Commissie Samenleving en Bestuur 

 

Goedenavond leden van de commissie S&B, 

 

Voorzitter: Door mijn spanning en mijn spasme kan het zijn dat ik soms wat moeilijker 

verstaanbaar en langzamer praat. Hierdoor kan mijn inspreektijd wat langer zijn dan drie 

minuten, ik hoop op uw begrip.  

 

Ik ben Ronald van der Schoot, samen ben ik met mijn partner Karin in Oktober 2023 in Uden 

komen wonen. Voor onze verhuizing (Juli 2023) hebben wij een keukentafelgesprek gehad 

over de noodzakelijke ondersteuning vanuit de WMO onder andere voor de huishoudelijke 

zorg. Dit is nodig omdat we allebei een lichamelijke beperking hebben en beide niet in staat 

zijn om dit vanuit eigen kracht, voorliggend veld of sociaal netwerk te organiseren. 

Op basis van het gesprek hebben we 6.5 uur huishoudelijke zorg per week toegewezen 

gekregen op basis van PGB maatwerk. Voor je beeldvorming wil ik graag toelichten waarom 

6.5 uur per week noodzakelijk is. Karin is geboren met een ‘open ruggetje’, vergelijkbaar met 

een dwarslaesie waardoor ze volledig rolstoelafhankelijk is. Daarnaast heeft ze een 

longcapaciteit van 11% wat vaak leidt tot benauwdheidsklachten. Het is noodzakelijk dat het 

huis minimaal twee keer in de week grondig wordt schoongemaakt, stofvrij. Daarnaast is ze 

incontinent waardoor er veel wasgoed is, dit komt neer op vier á vijf volle wasmachines per 

week.  

 

Zoals u kunt zien ben ook ik rolstoelafhankelijk. Tijdens de zwangerschap van mijn moeder 

heb ik een zuurstoftekort opgelopen waardoor ik geboren met een temporale spastische 

parese. Ik ben niet in staat om te lopen, heb veel last van spasme en een motorische 

beperking. Door de combinatie van mijn fysieke beperkingen en mijn mentale 

stressgevoeligheid ben ook ik niet in staat om huishoudelijke taken uit te voeren. Dit is 

lichamelijk gezien ontzettend pijnlijk (toename spasme) en daarnaast zeer uitputtend (lage 

belastbaarheid).   

In Januari stopte onze huishoudelijke hulp die via het PGB huishoudelijke zorg leverde. Dat 

maakte dat wij genoodzaakt waren om een nieuwe huishoudelijke hulp te zoeken. Helaas 

was het onmogelijk om een goede vervanger te vinden waardoor wij al maanden zonder hulp 

zitten. De oorzaak hiervan ligt onder andere in het feit dat het maximale uurtarief voor PGB 

onaantrekkelijk werd beschouwd. ‘Zwart werken’ in de huishoudelijke zorg is interessanter. 

Daarom hebben wij besloten om over te stappen naar zorg in natura. 

Op 20 Maart 2024 heeft er een nieuw keukentafelgesprek plaatsgevonden met 

zorgaanbieder ‘Poetszorg’. De conclusie was: 

 

 



1. huishoudelijke hulp is zeer noodzakelijk 

2. alle huishoudelijke taken inclusief was verzorging dienen overgenomen te worden, 

maatwerk.  

De indicatie werd uiteindelijk gesteld op 2 uur huishoudelijke zorg per week. Dit is per week 

4.5 uur minder dan voorheen maar de situatie van Karin en mij is onveranderd en zal in de 

toekomst ook niet verbeteren, wij hopen dat het niet verslechterd. Wanneer poetszorg start is 

tot op heden niet duidelijk, dit kon nog weken of zelfs maanden duren. 

 

Het doel van de Gemeente is bij huishoudelijke zorg in natura: resultaatgericht indiceren, een 

schoon en leefbaar huis. De raad van beroep heeft uitspraken gedaan dat resultaatgericht 

indiceren en een schoon en leefbaar huis niet is toegestaan. In plaats daarvan moet 

maatwerk geleverd worden. Een Gemeente mag een zorgaanbieder daarnaast (in ons geval 

Poetszorg) nooit de opdracht geven om zelf een indicatie in te stellen, 

belangenverstrengeling. Er moet onafhankelijk individueel geïndiceerd worden, hierbij moet 

individueel gekeken worden wat noodzakelijk is. (maatwerk) 

Ondanks de uitspraak van de centrale raad van beroep (CRvB) , houdt Gemeente Maashorst 

zich hier willens en wetens niet aan. U kunt mij niet wijsmaken dat de Gemeente Maashorst, 

voorafgaand aan het nieuwe beleid op Januari 2024, niet op de hoogte was van de uitspraak 

rondom CRvB. De Gemeente veroorzaakt hierdoor rechtsonzekerheid bij hun inwoners 

waarbij huishoudelijke zorg in de vorm van ZIN noodzakelijk is. De Gemeente Maashorst is 

hierin erg onbetrouwbaar en geeft inwoners niet waar ze recht op hebben. Ik ga er dan ook 

vanuit dat dit falend beleid op korte termijn wordt hersteld. (De uitspraak van de CRvB in de 

bijlage toegevoegd) 

Wij zijn tegen de beschikking huishoudelijke zorg in bezwaar gegaan, deze procedure start 

binnenkort. Ik verwacht en eis van de Gemeente in het algemeen dat mensen die niet in 

bezwaar kunnen of willen gaan omdat zij niet weten hoe dit moet. Maar wel te dupe zijn van 

dit beleid, pro-actief door de Gemeente worden benaderd en er een herindicatie op maat 

plaatsvindt, net zoals dit voor mensen met PGB gedaan wordt. Ik heb begrepen dat dit voor 

mensen met een PGB wel wordt hersteld. Ik zal me altijd inzetten voor een rechtvaardig 

WMObeleid in de Gemeente Maashorst. 

 

Bedankt voor uw aandacht, Wij wensen u een wijs besluit met uw hoofd en uw hart.  

 

Ronald


